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Jerzy Zięba ostro, bez owijania w bawełnę do posłów. Da się
produkować bezpieczne szczepionki, ale koncerny farmaceutyczne
tego nie robią. Dlaczego?
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